
 MARIJAN TOMURAD: 

 - …predsjedniče, gospodine gradonačelniče, gospodo zamjenici, 

 Kao što vam je poznato ovih dana odnosno točno u subotu  

30. listopada ističe rok za privremeno skladištenje i odlaganje krupnog otpada u Sesvetskom 

Kraljevcu unutar tvrtke Unija Nova koji ste se obvezali ukloniti odmah po isteku navedenog 

roka. 

 Mjesni odbor Sesvetski Kraljevec i Gradska četvrt Sesvete u međuvremenu su više puta 

putem vašeg ureda od vas i od stručnih službi Grada Zagreba pisanim putem tražili garanciju 

da se glomazni otpad neće dovoziti i odlagati dulje od najavljenih 75 dana, a usput je više puta 

i višekratno upozoravano da se otpad skladišti na neprimjeren način na nenatkrivenom prostoru. 

Do danas nikakav odgovor niti Mjesni odbor, niti Vijeće Gradske četvrti na te upite nisu dobili. 

Znači, od strane Ureda gradonačelnika i stručnih službi je došlo do oglušenja na sva pitanja, na 

sva upozorenja i na sve zahtjeve građana i u naredna dva dana stotine a možda i tisuću tona tog 

otpada sigurno ne možete ukloniti, niti odvesti. 

 Sukladno tome predmnijevam da postoji realna i objektivna opasnost da se po vama 

privremeno skladištenje glomaznog otpada pretvori u trajno i da se Sesvetski Kraljevec kao 

jedna zelena oaza omeđena gotovo jednom šumom i parkom pretvori u novo smetlište. 

 Zato vas pitam gospodine gradonačelniče da li možda planirate produžiti rok za 

deponiranje glomaznog otpada na prostoru Sesvetskog Kraljevca unutar Unije?  

Kada i u kojem roku ćete ukloniti glomazni otpad iz kruga Unije Nova u Sesvetskom Kraljevcu? 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 Gdje planirate deponirati ovaj otpad obzirom da je Državni inspektorat zabranio Royal 

Media sa kojom ste sklopili ugovor o privremenom deponiranju takvih količina u Sisku?  

I koliko to sve skupa košta odnosno taj produžetak deponiranja koliko će to koštati nas i porezne 

obveznike Grada Zagreba? Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniče. Hvala lijepo.  

 Gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević odgovor. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Budući da, budući da oporba želi da što prije dođemo do rasprave o točkama  

 Zagrebačkog holdinga biti ću maksimalno kratak u odgovorima na aktualnom satu.  

 Što se tiče skladištenja u Sesvetskom Kraljevcu znači to skladište u Sesvetskom 

Kraljevcu se prazni od glomaznog otpada i trebalo bi u roku biti ispražnjeno. 

 Što se tiče drugih privremenih rješenja analiziramo druga privremena rješenja i u 

svakom slučaju dok ove drobilice, dok ne dobijemo sve potrebne dozvole za drobljenje na 

platou Jakuševec tako da ćemo to isto tako uskoro prezentirati javnosti. 

 No međutim što se tiče Sesvetskog Kraljevca kao što sam rekao neće se to privremeno… 

Rekao sam da je privremeno skladište. To sam i mislio i isprazniti će se u roku. To je to. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo gospodine gradonačelniče.  

 Izvolite gospodin Tomurad. 

 

 MIRJANA LICHTNER KRISTIĆ: 

 - Traženje daljnjeg pojašnjenja. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Traženje daljnjeg pojašnjenja. 



 

 MARIJAN TOMURAD: 

 - …konkretno odgovorili u kojem roku ćete to isprazniti obzirom na nagomilanu 

količinu glomaznog otpada na prostoru Unije Nove. Jedna stvar. 

 Druga stvar. Mjesni odbor i gradska četvrt i građani Kraljevca u subotu u 10:30 

pripremaju tiskovnu konferenciju upravo na ulazu u Uniju Novu pa vas pozivam da se vi ili 

netko od vaših bližih suradnika odazovete toj tiskovnoj konferenciji i tamo na mjestu događaja 

pojasnite građanima Kraljevca što ćete napraviti. Evo hvala lijepo. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniku Tomuradu. 

 Želi li gradonačelnik? Želi. Izvolite gospodine gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Pa ponoviti ću ono što sam rekao. Ne znam koji dio toga nije bio jasan.  

Znači, u roku, znači uzeli smo to skladište na rok od 75 dana i do isteka tog roka će skladište u 

Sesvetskom Kraljevcu biti ispražnjeno od glomaznog otpada. Za sve ono što još imate ikakvih 

pitanja evo dobiti ćete pisani odgovor. To je to. 

 


